
RADA  P0',VIATU

NOWOTOł  vffSKIEGO

ul. Pomaiłska  33

 64-300  Nowy  Tomyśl

UCHWAŁA  NR  VII/54/2019

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  22 marca  2019  r.

w sprawie  likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  nr  2 w Zespole  Szkół  Nr  2

im.  Stanisława  Staszica  w Nowym  Tomyślu.

Na  podstawie  art.  12  pkt  8 lit.  i  ustawy  z dnia  5 czerwca  1998  r.

o samorządzie  powiatowyi'n  (Dz.  U. z 2019  r. poz. 511)  oraz  art. 89 ust. I i 3 w zw. z art. 29

ust. 1 pkt  1 ustawy  z dnia  14 gnidnia  2016  r. Prawo  oświatowe  (Dz.  U. z 2018  r. poz.  996,

1000,  1290,  1669,  2203  i2245),  Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  uchwala,  co następuje:

% 1. Z dniem 31 sierpnia 2019 r. likwiduje się  Liceum Ogólnokształcące nr 2

w Zespole  Szkół  Nr  2 im.  Stanisława  Staszica  w Nowyi'n  Tomyślu.

% 2. Wykonanie uchwały powierza się  Zarządowi  Powiatu.

% 3. Uchwała wchodzi w źycie z dniem podjęcia.

PRZEWODN!CZĄCA  RADY

Renata  Gruszka



UZASADNIENIE

do uchwały  nr  VII/54/2019

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

z dnia  22 marca  2019  r.

Podjęcie  uchwały  o likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  nr 2 w Zespole  Szkół

Nr  2 w Nowym  Tomyślu  jest  niezbędny+'n  etapem  reorganizacji  w ramach  Zespołu  Szkół  Nr  2

w  Nowym  Tomyślu.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  w  dniu  16  stycznia  2019  r.  podjęła  uchwałę

w sprawie  zamiaru  likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  nr  2 w Nowyi'n  Tomyślu.  Ponadto

podjęcie  niniejszej  uchwały  zostało  poprzedzone  spełnieniem  wymogu  określonego  w art. 89

ust. 1 i3  ustawy  z dnia  14  gnidnia  2016  r. Prawo  oświatowe  (Dz.  U.  z 2018  r. poz.  996,  IOOO,

1290,  1669,  2203  i 2245),  tj.  zawiadomieniem  Wielkopolskiego  Kuratora  Oświaty

w Poznaniu,  który  Postanowieniem  Nr  110.3.21.2019  Wielkopolskiego  Kuratora  Oświaty

z dnia  20 lutego  2019  r. zaopiniował  pozytywnie  likwidację  Liceum  Ogólnokształcącego  nr 2

w Zespole  Szkół  Nr 2 im.  S. Staszica  w Nowym  Tomyślu.  Ponadto,  zgodnie  z cyt.

przepisami,  zawiadomiono  uczniów  likwidowanego  liceum  oraz  wskazano  szkołę,  do której

będą  uczęszczać

Organ  prowadzący  spełniając  wymogi  art. 19 ust. 2 ustawy  z dnia  23 maja  1991  r.

o związkach  zawodowych  (t.j.  Dz.  U.  z 2019  r.,  poz.  263)  wystąpił  do  organizacji

związkowych  z  wnioskiem  o wydanie  opinii  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Liceum

Ogólnokształcącego  nr  2 w Nowyi'n  Tomyślu.  Do  tego  wnioslcu  załączono  uchwałę  w sprawie

zamiaru  likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  nr  2 w Nowym  Tomyślu.

Jednocześnie,  wobec  uzyskania  rozbieżnych  opinii  organizacji  związkowych,

zastosowano  przepisy  cyt.  ustawy  o związkach  zawodowych.  W  przypadku  opinii  pozytywnej

od NSZZ,,Solidarność"  Pracowników  Oświaty  i Wychowania,  organ  prowadzący  uwzględnił

stanowisko  związku  przy  dalszym  procedowaniu  i wystąpił  o opinię  niniejszej  uchwały  oraz

z ostrożności  pozostałych  uchwał  związanych  ze  zmianą  w  sieci  szkół.  Natomiast,

w przypadku  opinii  negatywnej  od Związku  Nauczycielstwa  Polskiego,  organ  prowadzący

dopełnił  wymóg  art. 19 ust. 3 cyt.  ustawy  o związkach  zawodowych,  informując  organizację

o nieuwzględnieniu  stanowiska  przy  dalszej  procedurze  i odniósł  się  do niego  na piśmie.

Wystąpił  także  o opinię  niniejszej  uchwały  oraz  z ostrożności  pozostałych  uchwał  związanych

ze zmianą  w sieci  szkół.  Ponadto,  przed  podjęciem  uchwały,  organ  prowadzący  umożliwił



ZNP  przedstawienie  stanowiska  związku  podczas  posiedzenia  komisji  branżowej  ds. oświaty

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przedmiotowa  uchwała  jest  częścią  procedury  optymalizacji  sieci  szkół

ponadgimnazjalnych  w  Nowym  Tomyślu,  polegającej  na  wyłączeniu  wszystkich  szkół

i placówek  z Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących  i Policealnych  im. Mikołaja  Kopernika

w Nowym  Tomyślu  i włączeniu  ich  do Zespołu  Szkół  Nr  2 im.  Stanisława  Staszica  w  Nowym

Tomyślu.  Jej  podjęcie  jest  zgodne  z wyznaczoną  przepisami  oświatowymi  procedurą

uchwałodawczą  w  tej sprawie.

Zważywszy  na  powyższe,  podjęcie  uchwały  uważa  się  za zasadne.

PRZEWODNIC!ĄCA  RADY

t'łuCd»- 0phrt.ea,,
Renata  Gruszka


